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Zápis z 335. zasedání konaného dne 18. 4. 2023  

 

Členové senátu a přítomní hosté  

Přítomni senátoři Dr. Adamová, Dr. Chmielová, Dr. Kamrádová, Dr. Kocourková, Dr. 

Koštuříková, Dr. Matula, Dr. Sedlář, Dr. Skalná, Dr. Stoklasa, Dr. Szarowská, 

Dr. Urbanec, Dr. Vojtal, Dr. Vomlela, Bc. Fiala, Bc. Foltisová, Bc. Pecinová, S. 

Půčková, D. Pohlodko, T. Stanovský, A. Střížová 

Omluveni/neomluveni 

senátoři 

Dr. Radek (oml.), G. Baranová (neoml.), V. Blahutová (oml.), K. Smolková 

(neoml.), T. Velčovská (neoml.) 

Hosté Doc. Gongol, Doc. Weiss, Ing. Růžičková, Dr. Timko 

  

Program jednání: 

1. Projednání programu jednání 

2. Ekonomické záležitosti 

a) Základní rozpis příspěvku a dotace součástem Slezské univerzity v Opavě pro rok 2023 

3. Různé 

 

 

Ad 1) Projednání programu jednání 

 

Kamrádová: Přivítala všechny přítomné senátory a hosty. Sdělila, že je přítomno 20 členů senátu  

a prohlásila senát za usnášeníschopný. 

 

Návrh usnesení 1: Akademický senát Slezské univerzity v Opavě schvaluje program  

335.  zasedání AS SU. 

 

Pro:    Proti:    Zdrželi se: 

20    0    0 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

Ad 2) Ekonomické záležitosti 

 

a) Základní rozpis příspěvku a dotace součástem Slezské univerzity v Opavě pro rok 2023 

 

Rektor: Konstatoval, že rozdělování probíhalo čistě podle metodiky MŠMT, která vychází z principů 

roku 2015, což už nedává smysl. S ohledem na toto budeme hledat principy, které vnesou jaksi 
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strategický prvek, jejímž základem bude, aby žádná ze součástí nepoklesla. Konstatoval, že materiál je 

konsensem všech součástí. Bylo projednáno se součástmi a v Kolegiu rektora. 

 

Kvestorka: Doplnila, že to, že byl systém rozdělování veden zbytečně dlouho podle MŠMT je 

způsobeno tím, že MŠMT už tři roky slibuje, že dojde v metodice ke změně. Proto jsme tu změnu 

oddalovali i u nás. Letos opět byla změna přislíbena, nicméně k žádné změně nedošlo, tak jsem se 

rozhodli již nečekat a jít vlastní cestou. Mimořádně jsou letos prostředky v rámci ukazatele F, a to 

náhrady za zvýšené ceny energií. Rozdělování těchto prostředků je podle budov, nikoli podle osob či 

činností. Jako škola jsem na tom vydělali, protože neživíme žádné jiné infrastruktury, jako některé jiné 

VŠ. Na podnět ekonomické komise byla do textové části doplněna jedna věta, která tam chyběla. Jiné 

připomínky či komentáře nebyly. 

 

Rektor: Konstatoval, že chceme podpořit FPF v povinnosti zaplatit sankci za nerealizovaný studijní 

program a s tím spojené investice. Uvolníme z fondu solidarity částku ve výši 50 %. S paní děkankou 

jsme hovořili, že budeme očekávat ze strany FPF nějakou změnu v organizační struktuře FPF. 

 

Koštuříková: Konstatovala, že se ekonomická komise v pátek sešla s paní kvestorkou k rozpravě 

k tomuto materiálu. Byla tam pouze jedna připomínky, která byla opravena. Nic dalšího zásadního 

jsme nenašli. Ekonomická komise tedy jednoznačně doporučuje schválit tento materiál. 

 

Diskuze: 

 

Sedlář: Vznesl dotaz, jak se k materiálu vyjádřili děkani a ředitelé. 

 

Rektor: Konstatoval, že jak již zmínil, materiál byl projednán v Kolegiu rektora a všichni vedoucí 

součástí souhlasili s tímto zněním. 

 

Návrh usnesení 2: Akademický senát Slezské univerzity v Opavě schvaluje Základní rozpis příspěvku 

a dotace součástem slezské univerzity v Opavě pro rok 2023 

 

Pro:    Proti:    Zdrželi se: 

20    0    0 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

 

Příští jednání Akademického senátu Slezské univerzity v Opavě proběhne dne 11. května 2023  

od 13 hodin v Karviné. 

 

 

Zapsala:  Zuzana Moravcová 

 

Viděl:   Ing. Irena Szarowská, Ph.D., MPA 

  Bc. Matěj Fiala 

 

Schválil:    Ing. Lucie Kamrádová, Ph.D. 

předsedkyně AS SU  
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U S N E S E N Í 

 

z 335. zasedání AS SU  

konaného dne 18. 4. 2023 

 

Usnesení 1: Akademický senát Slezské univerzity v Opavě schvaluje program 335. zasedání 

Akademického senátu v Opavě 

Usnesení 2: Akademický senát Slezské univerzity v Opavě schvaluje Základní rozpis 

příspěvku a dotace součástem Slezské univerzity v Opavě pro rok 2023 

 

 

 

 

 

                                                                                     Ing. Lucie Kamrádová, Ph.D. 

 předsedkyně AS SU 

 

 

 


